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FINANČNÁ KOMISIA 

MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MESTSKEJ ČASTI  

KOŠICE - JUH 

 
Košice,  12. 03. 2025 

Číslo: 24/2025 

Zapísal: Ing. Marián Zahoranský, PhD., tajomník komisie 

             Tel: 720 80 30 

             e-mail: marian.zahoransky@kosicejuh.sk 
 

Zápisnica z 24. zasadania Finančnej komisie MČ Košice - Juh 

zo dňa 10. 03. 2025 o 17,00 hod. 
 

Program zasadnutia:   

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Akčný plán rozvoja Mestskej časti Košice – Juh na roky 2025 - 2027 

3. Informácia o výdavkoch MČ Košice – Juh za mesiac január 2025 

4. Informácia o 9. úprave Programového rozpočtu MČ Košice – Juh v roku 2024 

5. Informácia o priebežnom stave hospodárenia MČ Košice – Juh za obdobie január 2025 

6. Zoznam očakávaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti Košice- Juh na 

rok 2025 

7. Návrh krátkodobého prenájmu v ŠZA pre Rada senior mesta Košice, n.o. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

8. Informácia o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh za rok 2023 a 2024 

9. Obhliadka priestorov Jedálne pre dôchodcov 

10. Diskusia 

11. Záver   

  

Bod 1 – Zasadnutie Finančnej komisie otvoril podpredseda Finančnej komisie Ing. Pavol Hlinka, ktorý privítal 

prítomných a konštatoval, že Finančná komisia je uznášaniaschopná. Prítomní 4 členovia komisie, Ing. Marián 

Zahoranský, PhD. – tajomník Finančnej komisie, Mgr. Mária Shejbalová Muchová, PhD. – kontrolórka a Mgr. 

Adam Očkaják, MBA – zástupca starostky. Súčasťou zápisnice je prezenčná listina z rokovania. Následne dal 

podpredseda komisie hlasovať o predloženom návrhu programu. Program bol jednoznačne schválený. Po príchode 

následne komisiu viedol už predseda Finančnej komisie Ing. Juraj Tobák (ďalej len „predseda komisie“).  

 

Prítomní: 4                 Za: 4            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 2 -  Akčný plán rozvoja Mestskej časti Košice – Juh na roky 2025 - 2027 

 

Ing. Tatiana Sedláková, projektová manažérka ako spracovateľ materiálu detailne informoval členov komisie o 

najdôležitejších súvislostiach predkladaného materiálu ako aj o požiadavkách na doplnenie z ostatných komisií. 

Členovia komisie si prešli každú položku z akčného plánu rozvoja na roky 2025 – 2027 a v rámci diskusie 

požiadali o doplnenie celkového sumáru za jednotlivé roky a zosúladenie výšky výdavkov realizovaných podujatí 

so zoznamom očakávaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti Košice- Juh na 

rok 2025. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia vzala na vedomie „Akčný plán rozvoja Mestskej časti Košice – Juh na roky 2023 – 2025“ a 

odporúča ho predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice – Juh s týmito zmenami: 

- doplniť celkový sumár výdavkov za jednotlivé roky, 

- doplniť realizované podujatia v zmysle zoznamu očakávaných kultúrno- spoločensko- športových 

podujatí z rozpočtu Mestskej časti Košice- Juh na rok 2025. 
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Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 3 -  Informácia o výdavkoch MČ Košice – Juh za mesiac január 2025 

 

Ing. Marián Zahoranský, PhD., vedúci Oddelenia ekonomického a majetkového (ďalej len „vedúci OEaM“) ako 

spracovateľ materiálu informoval členov komisie o najdôležitejších súvislostiach predkladaného materiálu. 

Členovia komisie si prešli jednotlivých dodávateľov uvedených v prílohách daného materiálu a  nemali žiadne 

doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia prerokovala predloženú Informáciu o výdavkoch za mesiac január 2025 a vzala ju na vedomie. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 4 - Informácia o 9. úprave Programového rozpočtu MČ Košice – Juh v roku 2024 

 

Vedúci OEaM ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o najdôležitejších súvislostiach 

predkladaného materiálu ohľadom 9. úpravy rozpočtu MČ Košice – Juh, ktoré vykonala starostka MČ Košice – 

Juh ako aj schválených resp. poukázaných účelových finančných prostriedkov z iného rozpočtu.  

 

Členovia komisie nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy k predkladanému materiálu. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia vzala na vedomie informáciu o 9. úprave Programového rozpočtu MČ Košice - Juh v roku 2024 

a odporúča materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice - Juh. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 5 - Informácia o priebežnom stave hospodárenia MČ Košice – Juh za obdobie január 2025 

 

Vedúci OEaM ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o priebežnom stave hospodárenia za obdobie 

január 2025. Po zohľadnení pripočítateľných a odpočítateľných položiek je očistený výsledok hospodárenia za 

mesiac január 2025 prebytok vo výške 1 498 eur. Členovia komisie nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce 

návrhy. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia prerokovala predloženú Informáciu o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice – 

Juh za obdobie január 2025 a vzala ju na vedomie. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 6 - Zoznam očakávaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti Košice- 

Juh na rok 2025 

 

Členovia komisie si prešli Zoznam očakávaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej 

časti Košice- Juh na rok 2025 a  nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia vzala na vedomie Zoznam očakávaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu 

Mestskej časti Košice- Juh na rok 2025 a odporúča materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie na 

najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice - Juh. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       
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Bod 7 - Návrh krátkodobého prenájmu v ŠZA pre Rada senior mesta Košice, n.o. z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

 

Členovia komisie si prešli daný návrh krátkodobého prenájmu v ŠZA pre Radu senior mesta Košice, n.o. z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa a  nemali k nemu žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia vzala na vedomie Návrh krátkodobého prenájmu v ŠZA pre Rada senior mesta Košice, n.o. z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa a odporúča materiál bez pripomienok predložiť na schválenie na najbližšie 

zasadnutie MZ MČ Košice - Juh. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 8 - Informácia o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh za rok 2023 a 2024 

 

Členovia komisie si prešli predložený materiál a  nemali k nemu žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie:  

Finančná komisia vzala na vedomie Informáciu o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh za rok 2023 

a 2024 a odporúča materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice - 

Juh. 

 

Prítomní: 5                 Za: 5            Proti: -                  Zdržal sa: -       

 

Bod 9 - Obhliadka priestorov Jedálne pre dôchodcov 

 

Členovia komisie za prítomnosti ostatných poslancov a konateľa spoločnosti prevádzkujúceho Jedáleň pre 

dôchodcov p. Mrúza si prešli priestory Jedálne pre dôchodcov. Pán Mrúz informoval o vykonanej kontrole 

z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva ako aj o zistení z tejto kontroly a vykonávaných opatrení na 

odstránenie zistených nedostatkov. Pán Mrúz zároveň odpovedal na všetky otázky týkajúce sa prevádzky Jedálne 

pre dôchodcov a vysvetlil dôvody pre rozšírenie vzduchotechniky aj osadenia nových dverí. Vedúci OEaM 

poskytol členov komisie ako aj ostatných prítomných poslancov všetky informácie, ktoré si vyžiadali poslanci 

k financovaniu a prevádzke Jedálne pre dôchodcov. 

 

Bod 10 – Diskusia  

 

Členovia komisie nemali žiadne príspevky v rámci bodu Diskusia. 

 

Bod 11 -  Záver  

 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí Finančnej komisie a ukončil jej rokovanie.               

 

 

 

 

 

 

 

.................................................                                  ........................................                               

Ing. Marián Zahoranský, PhD.                                            Ing. Juraj Tobák                              

               tajomník FK                                                                  predseda FK                    


